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Írásbeli kérdés

„Van-e mód és szándék a kormány részéről a hernádvölgyi gazdák kárainak
enyhítésére? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Németh Imre
miniszter úrhoz . A kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

2004 . július-augusztusában az eddig mért legmagasabb vízállást meghaladó árvíz
szomorította el a Hernádvölgy gazdáit . A megelőző nagy esőzések miatt betakarítatlan árpa,
búza, kukorica, napraforgó, burgonya, zöldségfélék kerültek víz alá .

A bajban az Földművelésügyi Hivatal szakemberei helyszíni szemléket tartottak, amit
az ár levonulása után többször is megismételtek. Mindezek és a kormány ígéretei azt a
reményt keltették a gazdákban, hogy segítséget kapnak, káraikat enyhíteni fogják .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ennek a 650 millió - 1 milliárd Ft közötti összegű kárnak az enyhítése mind a mai napig nem
történt meg .

Kérem megtisztelő válaszát, van-e mód és szándék a kormány részéről a hemádvölgyi
gazdák kárainak enyhítésére?

Dr. Ódor Ferenc
országgyűlés képviselő
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